

GDS Sales Strategies

استراتيجيات المبيعات عبر نظم التوزيع الشامل

Completing the preparations for the operation of the first flights of Saudi Arabian Airlines to " Manchester" United kingdom (MAN)		استكمال الاستعدادات لتشغيل أول رحلات الخطوط الجوية العربية السعودية إلى " مانشستر " المملكة المتحدة (MAN)
Date/التاريخ 14 January 2014	Reference/الرقم المرجعي 201401142	Effective date/تاريخ التطبيق Immediately

<p>Saudi Arabian Airlines has completed all the preparations for the operation of the first flights to the city of Manchester, United kingdom, within its international network, whereby the first scheduled departure flights will be on Monday, 01 Jumada Al-Thani 1435, corresponding to 01 April 2014.</p> <p>Manchester station has been operated to promote SAUDIA's competitive position on the international sector, as well as to serve multiple segments of the passengers, including scholarships in Britain universities and institutes in addition to the pilgrims from the Muslim community in Britain, and to serve the economic and tourist traffic between Saudi Arabia and Britain.</p> <p><u>Flights schedule:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> (3) flights weekly in each direction between Jeddah and Manchester on Tuesday, Thursday and Sunday. The route from KSA will be Jeddah to Manchester, flight number (SV0123), and the route for the return trip will be Manchester to Jeddah, flight number (SV0124). 	<p>أنهت الخطوط الجوية العربية السعودية كافة الاستعدادات لتشغيل أول رحلاتها الى مدينة " مانشستر " بالمملكة المتحدة ضمن شبكة رحلاتها الدولية، حيث من المقرر ان يكون موعد إقلاع أولى رحلاتها يوم الثلاثاء 01 جماد الآخر 1435 هـ الموافق 01 أبريل 2014م.</p> <p>ويأتي تشغيل محطة " مانشستر " في إطار تعزيز موقع المؤسسة التنافسي على القطاع الدولي، بالإضافة لخدمة شرائح متعددة من الركاب ومن ضمنهم أبناء الوطن المبتعثين بالجامعات والمعاهد البريطانية بالإضافة للمعتمدين والحجاج من الجالية المسلمة ببريطانيا، وخدمة الحركة الاقتصادية والسياحية بين المملكة العربية السعودية وبريطانيا.</p> <p><u>جدول الرحلات:</u></p> <ul style="list-style-type: none"> سيتم تشغيل (3) رحلات أسبوعياً في الاتجاه الواحد بين جدة و مانشستر أيام الثلاثاء والخميس والاحد. سيكون خط سير رحلة الذهاب جدة الى مانشستر على الرحلة رقم (SV0123)، وخط سير رحلة العودة مانشستر الى جدة على الرحلة رقم (SV0124).
--	---

GDS Sales Strategies

استراتيجيات المبيعات عبر نظم التوزيع الشامل

From Jeddah to Manchester:

من جدة الى مانشستر:

ALTEA RESERVATION DESKTOP

Window Config Script Help

Availability Timetable Flight information Other segments

Neutral timetable

** SAUDI ARABIAN AIRLINES - TN ** MAN MANCHESTER.GB JED MAN 01APR14 08APR14

Flight	Days of operation	Dep	Time	Arr	Time	S	Effective	Discontinued	Typ	Dur
SV 123	T T	S JED	03:30	MAN	08:15		01 APR 14	19 OCT 14	77L	6:45

From Manchester to Jeddah:

من مانشستر الى جدة:

ALTEA RESERVATION DESKTOP

Window Config Script Help

Availability Timetable Flight information Other segments

Neutral timetable

** SAUDI ARABIAN AIRLINES - TN ** JED JEDDAH.SA MAN JED 01APR14 08APR14

Flight	Days of operation	Dep	Time	Arr	Time	S	Effective	Discontinued	Typ	Dur
SV 124	T T	S MAN	12:00	JED	20:00		01 APR 14	19 OCT 14	77L	6:00

Saudi Arabian Airlines, GDS Sales Strategies

إذا كان لديكم أي أسئلة أو ملاحظات على هذه النشرة، يرجى الاتصال بـ :

If you have any questions or comments, please contact: gdssupport@saudiairlines.com